
 

 
 
 
 
 

 
 

 

Day 1: Singapore  Korea 
Assemble at Singapore Changi International Airport & have a pleasant flight to Korea! 
 

Day 2: Gwangmyeong Cave | Premium Outlets | Gimpo Airport   Jeju | Yongduam Rock             Overnight in Jeju   (L/D) 
Welcome to Korea! Your Korea holiday begins here under the care of your friendly Korean tour guide and driver. Gwangmyong Cave -
 once a mine for coal & gold, the cave has now been transformed into an amazing education and leisure destination. Enjoy the 51 open 
caves with 8 levels of entertainment from the aquarium to the amphitheatre to the wine bar. Premium Outlet - Find brand names and 
good buys such as Adidas, Nike, Coach, Marc Jacobs, MCM, etc. at a reduced price. Get ready as we head to Gimpo Airport for our flight to 
the beautiful Jeju Island where the ‘fiery dragon’ protecting the coast of Jeju awaits us at the Yongduam Rock - a dragon head rock, 
shaped by winds and waves over thousands of years. Its shape resembles a roaring dragon rising from the sea. Many legends story await 
you. 
 

Day 3: Seongsan Sunrise Peak | Jet Boat Ride | Seongeup Folk Village | Joanne Bear Museum | Camellia Hill Park | 
O'Sulloc Green Tea Museum | Mysterious Road                                                                                                 Overnight in Jeju (B/L/D) 
Rise to the fresh sea breeze of the Jeju Island and head eastward to the Seongsan Sunrise Peak, famed for its gorgeous view of the Korea 
Straits. Next, gear up for some action as we embark on a thrilling Jet Boat Ride off the beautiful coasts of Jeju. After lunch, we visit 
Seongeup Folk Village where real people living and working in this traditional village. Be treated to Korean snacks and tea as we embark 
on a guided tour of Joanne Teddy Bear Museum. View their unique exhibits, which include bears that are made of all-natural & eco-
friendly materials. Enjoy nature’s beauty as we visit Camellia Hill, the botanical garden that is home to 6000 camellia trees of 500 
different species! A great treat awaits you at the lovely O Sulloc Green Tea Museum. Enjoy the scenery and remember to give their famous 
green tea desserts a go at their café. One must not miss the Mysterious Road in Jeju, where your eyes will play tricks on you when the 
coach continues to move upward with the engine off. 
 

Day 4: Jeju Airport   Seoul | Petite France | Hot Spring Experience (Water Park)        Overnight in Gangwon-do (B/L/D) 
We bid farewell to Jeju as we head to the airport for our flight back to Seoul. Immerse yourself in the beautiful cultural village at Petite 
France. Be sure to explore the beautiful French-style buildings and visit the memorial hall dedicated to Saint-Exupery, the author of The 
Little Prince! Finally, we will end the day with a relaxing Hot Spring bath for a much-needed relief. Remember to bring your swimwear 
and swim cap! 
 

Day 5: Everland + passport tickets | Fruit Picking Experience (*seasonal)                                          Overnight in Suwon (B/D) 
This morning, visit Samsung’s Everland, one of the world’s most famous theme parks, for a day of fun! With something special to offer at 
every season, Everland is sure to delight visitors of all ages. You can indulge in the exciting and thrilling rides with your passport tickets, 
see the rare Liger at the Safari or stroll and admire the spring blooms amidst the beautiful scenery. After, enjoy Picking Seasonal Fruit 
*subject to availability at a local farm. 
 

Day 6: Duty-Free Shop | Lotte World Tower | Hanbok Experience in Gyeongbokgung | Nanta Cookin' Show 
Overnight in Seoul (B/D) 
First stop of the day is the stunning new Lotte Tower, the conceptual design called for a slender cone with convex, gently curved sides, 
drawing inspiration from Korean ceramics and Korean writing brushes. The 6th tallest building in the world with 123 floors standing at 
556 meters (1,824ft). It also features a skywalk and an observation deck which is one of the best spots to appreciate breathtaking views of 
the vibrant city lights of Seoul. Follow this with some shopping therapy in the Duty-Free Shop, which is known for its wide variety and 
attractive price. Look out for your favourite brands from Prada to MCM. Instead of a cultural tour, we invite you to experience it by 
touring the Gyeongbokgung Palace wearing the traditional Korean Hanbok. Freeze the sweet experience with your picture taken in the 
largest and main palace Korea last dynasty, “Joseon”. Continue with another Joseon dynasty origin, the Cheonggyecheon Stream. A result 
of a massive urban renewal project is the Seoulites’ secret haven away from the bustle and hustle of city life. It’s remarkably quiet and 
peaceful in the 10km stream. End your evening with the famous NANTA ‘COOKIN’ Show. 
 

Day 7: Drive Pass Presidential Blue House | Ginseng Showroom | Korea Cosmetic Shop | Amethyst Factory | 
Shinchon | Dongdaemun Market                                                                                                                      Overnight in Seoul (B/L/D) 
This morning we a drive pass of Cheongwadae, the Presidential Blue House where the president works and stay. Next, we will visit the 
Ginseng showroom. Ginseng is also popularly known as ‘Panax’, which means ‘All Heal’ in Greek. Learn more about this widely acclaimed 
medicinal herb and remember to put it on your shopping list. Ginseng products are a must-buy when you’re in Korea! For your beauty fix, 
we will stop by a multi-label shop for some of your favourite Korean Cosmetics. Then we will head to the Amethyst Factory, where you 
can see a wide selection of stones from the caves of Korea’s mountains. Next, more shopping awaits you at Shinchon, also known as ‘street 
of fashion’. This place is very popular among the youths for the latest and affordable fashion trends and buys. This evening shop to your 
heart’s content at the famous Dongdaemun Market, one of the largest & most colourful shopping districts in the world! With two huge 
sections featuring retail shops and wholesale markets, there is definitely something for everybody.  
 
Day 8: Jianganbao Showroom | Local Provision Shop | Incheon Airport  Singapore                                                         (B) 
It’s your last day in Korea! After breakfast, we’ll visit the Korean Jianganbao Showroom. Made from the fruit of Hovenia Dulcis, or 
commonly known as the Japanese Raisin Tree, the medicinal concoction ‘Jianganbao’ is extremely helpful with detoxification of the liver. 
After, we’ll head to the Local Provision Shop for delicious local snacks and souvenirs before transferring to Incheon Airport for your flight 
home. We hope you had a wonderful trip to Korea! 

 

 

 

 

Remarks: 
In the event of an unforeseen circumstance, the sequence of the above itinerary may be subjected to changes without prior notice. 
The above itinerary is designated as a group tour and passengers are expected to travel as a group with specific time provided at sights of interest. 
Should you have any personal agenda and would like to deviate from the group, we suggest that you do an extension after the tour or join a free and 
easy package. Any passenger who deviates on this package will be charged a levy of US$ 150 per person. 
Special upgraded meals include: 
1) Jeju Seafood Sashimi Feast      2)  Ginseng Chicken Soup with Abalone   3) Palsik BBQ Pork Belly 
6 Breakfasts / 5 Lunches / 6 Dinners 



 

 
 
 

 
 
 
 

 

第一天 新加坡  韩国 
集合于新加坡樟宜国际机场，乘搭豪华客机飞往韩国。祝您有一个愉快的航程! 
 
第二天 光明洞窟 | 名牌折扣購物中心 | 金浦-济州岛 | 龙头岩                住：济州岛  （机上用早餐/午餐/晚餐） 
欢迎来到韩国! 首先前往光明洞窟 , 是由高达 8 层楼的 50 多个大小不一的洞窟所组成，像是蚂蚁洞的洞窟内设有五彩缤纷的灿烂

灯光，让洞窟内更具神秘色彩。 另外亦引取位于地下 200 公尺深处的岩盘水，建造了水族馆。 洞窟内更设置了「艺术的殿堂」、

「黄金步道洞窟」等依照各个主题装饰而成的空间，让游客可以享受探索各个奇异空间的乐趣。 续程前往金浦市的现代名牌折扣购物

中心，有 239 个品牌以及知名餐厅，卖场的步道宽敞，让顾客可轻松购物，一起享受购物的乐趣! 而后，我们前往金浦机场乘坐班机

到济州岛。 抵达后带您参观气势万千之龙头岩。 是火山口喷出的熔岩遇海水凝结而成，形状仿佛一条传说中的巨龙，栩栩如生地屹

立波涛汹涌的海岸。 
 
第三天 城山日出峰 | 噴射快艇 | 城邑民俗村 | Joanne 泰迪熊博物馆 | 山茶花園 | 雪绿茶博物馆 | 神奇之路 

住：济州岛 （酒店早餐/午餐/晚餐） 
享用早餐后，躯车前往前往城山日出峰，是世界最大的突出於海岸的火山口，攀登 30 分钟左右山顶唯一一片宽阔的牧场，由此观看景

色美不胜收，令人叹为观止。接着搭乘紧张刺激的噴射快艇，当快艇高速平稳的在海面上行使后.驾驶会让您提聚您的注意力.快艇呼

左呼右的行驶后再来一个 360 度的高速旋转让您惊呼连连。续程前往城邑民俗村，这里保持着古代济州岛平民家庭的生活面貌，可生

动地体验济州岛的风俗习惯及方言，同时，这里也是韩剧《大长今》的取景地。随后前 Joanne 泰迪熊博物馆, 是世界上著名的泰迪熊

设计师 Joanne Oh 的工作室展示空间。在这里可以欣赏到以“亲环境和自然主义”为理念，用天然材质制作而成的泰迪熊，同时还可

以憩息在济州岛的美丽大自然里面。续程前往山茶花园, 拥有世界上最大的山茶花、花期最早的山茶花，以及散发香味的山茶花，共

计有 500 多种、6000 多株的山茶花树聚集,在此你可以放松你的心情享受宁静的时光。接着参观雪绿茶博物馆, 这是韩国第一家专门的

茶博物馆。馆内展示着从伽椰时代到朝鲜时代制作的具有代表性的茶杯。馆内还可以了解到绿茶的历史及绿茶的制作过程。而后前往

神奇之路, 体验失去地心引力的感受, 到此的人都能体验最神奇的状况, 那就是把车引擎关掉后，车还能驱上斜坡。 
 
第四天 济州岛 - 首尔 | 法国村 | 温泉体验                                      住：济州岛（早餐/午餐/晚餐） 
今早, 告别美丽的济洲岛,乘坐班机回首尓.首先前往京畿道加平郡，参观以法国童话~~小王子为主题的法国村是体现法国文化的主题

村庄，于 2008 年 7 月开放，村内有童话~~小王子中的人物和动物造型随处可见，再现了印象中的欧洲法国风情, 广受欢迎的电视剧

“來自星星的你”也是在这里拍摄。而後前往体验温泉区, 享用各种独特的温泉设施, 松弛您的身心。不要忘记自备您的泳衣和泳帽! 
 
第五天 爱宝乐园 (含門票及全日券) / 水果园(季节性)                             住：原道（酒店早餐/午餐/晚餐）  

早餐后，躯车前往爱宝乐园玩乐。乐园分為五個区域，包含集结各种速度感，挑战极限游乐设施的 (美洲探险)，帶您进入童話王国，

适合家族遊玩的(魔幻世界)，购买世界礼品的(地球购物中心)，可欣赏四季花园花卉之美的(欧洲探险)，和饲养 3000 头动物的(塞福

动物野生世界)。此乐园不仅考虑年轻人喜欢追求刺激，驚险的游乐項目，也兼顾到儿童与年长者只想(看)不敢(玩)的特性，为家庭式

的游乐园，可说是四季欢乐的国度! 再耒前往水果园品嘗亲自採的季节性水果。 
 
第六天乐天世界塔 | 免税店 | 韩服体验+景福宫 | 清溪川 | 乱打秀                       住：首尔 (酒店早餐/晚餐) 

早餐后，我们参观新建的乐天塔, 形状是一个细长的锥形凸，轻轻弯曲的侧面，灵感来自韩国陶瓷和毛笔。楼高 123 层, 是世界第 6

高楼。顶层观景台是欣赏首尔壮丽景色的最佳景点。续程前往免税店, 此处集合世界第一流名牌商品, 从 Prada 到 MCM 其品种繁多，

价格公道, 能满足您购买名牌商品的欲望。而后穿着传统韩服体验韩国文化，并参观景福宫，首尔五个宫殿中最大的一个宫殿, 身穿

韩服，以景福宫为背景在这里可以拍出美丽的照片, 是一个不能错过的难忘体验。而后前往清溪川、为首尔新指标、走过历史、文化

的清溪川、共有 22 座桥、每座桥都有各自的特色和典故、每天都吸引大批人潮前來观赏。今晚大家一起观看乱打秀，以锅子、炒菜

锅、盘子…等厨房里随手可得的表演乐器，打击特有的力道震撼全场，诙谐逗趣的互动的表演形式，不需任何语言就能轻易获得全场

观众热烈的掌声与欢笑。 
 
第七天青瓦台 | 高丽人蔘专卖店 | 化妆品店 | 紫水晶制造场 | 新村 | 东大门市场      住：首尔 (酒店早餐/午/晚餐) 

今早，专车经过青瓦台，为青色建筑物，是韩国目前总统府所在。续程前往高丽人蔘专卖店购买使元气旺盛的的高丽人蔘，是保健医

疗效能居世界之冠的药材。随后前往韩国价廉物美的化妆品店，萃取天然原料制成，送礼自用两相宜，让您从头到脚水当当。接着往

韩国特产，紫水晶制造场。续程到新村逛街。在这里可以找到很多价廉物美的餐厅，小吃,服装店和气氛幽雅的咖啡厅,娱乐场所等。

今晚到韩国最热闹的东大门市场。可以一天 24 小时全天购物的地方! 商场内网罗了价廉物美，各式各样物品，玲琅满目，从头到脚只

要是你必要的东西都可以在这里找到，而且还比市场价格低。您可漫步闲逛或精心挑选一番，享受购物的乐趣，保证带给您深刻又难

忘的回忆!  
 
第八天护肝宝专卖店 | 土产店 | 韩国 新加坡               (酒店早餐) 

旅游韩国的最后一天, 首先前往建肝宝专卖店。又名枳具树果实, 能将人体内有害物质或低分子物质吸收并将之排出体外，藉此提高

肝脏再生及肝机能的效果。在告别韩国之前，先前往土产店采购韩国的各类土产等等。之后前往机场搭乘客机回返新加坡。希望您在

韩国有个美好的回忆. 

 

 

 


